
PROTOKOLL nr 14

vid sammanträde den 23/10 1979 
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse 
på Stadion.

Närvarande: Gustaf Douglas, ordf., 
Reine Gustafsson, 
Kaj Alm, 
Suzanne De ttner/Mathiasson 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

från kansliet: Einar Wikberg

Förhindrade: Rolf Theblin,
Harry Holmberg, 
Knut-U. Törnqvist, 
Hans Troedsson,
Bengt Broberg, 
Rudolf Walldén.

§ 141: Fotbollsärenden:

Ordföranden öppnade sammanträdet och förklarade att det

samma var tillkommet huvudsakligen för behandling av situationen 

på fotbollsfronten. För att få olika parters redogörelser hade 

ett tidsschema fastställts med "hearing” kl. 19.00 med Hans 
Troedsson, kl. 19.30 med Åke Wilhelmsson , kl. 20.00 med Åke 

Barrling. Till påföljande dag hade ordföranden kallat valbered

ningen för vidare fotbollsdiskussioner kl. 17.30.

Hans Troedsson:

Jag karakteriserar den nuvarande sektionsstyrelsen 
som plus minus noll trots att ett och annat uträttats i ekono
misk sanering som t.ex. att arbetsstyrkan på ungdomskansliet på 
Hjorthagen kunnat nedskäras med 7-0 man, vilka placerats på den 
civila marknaden. Kvar till årets slut: Jörgen Lindman med upp
drag att färdigställa ett sista ex. av ungdomens kvartalsblad. 
En ny styrelse får besluta om kontrakt med spelarna, matchersätt
ningar, månadslön etc., förslagsvis med ett omtänkande till lön 
i förhållande till serieplaceringar och åskådareantal. Någon 
”frigörelse” á la ishockeyns funderingar från moderföreningen 
skall ej ifrågakomma. Fotboll skall vara Djurgårdens flaggskepp 
och samlas under en paraplyorganisation av modell ÖS. Samspel 
med ishockey i ekonomiska frågor.

I fråga om val till ordförande för sektionen: jag 
stiger ej at sidan för den representant som valberedningens Gun
nar Lundqvist tagit fram.

Åke Wilhelmsson (infann sig tillsammans med Cian Lund):

Snacket går bland olika tränare landet runt, att 
Djurgården inte satsar seriöst, varfär det är svårt att få en 
kvalificerad kraft. Ej väsentligt för mig, s

om av valberedningen uppmanats att ställa upp som ordförandekandidat till 

(forts. )



(forts. ÖS-protokoll 14 i DIF 23.10.79)

årsmötet att alla samlas kring mitt namn. Aktivt finns det en kate
gori spelare 17-18 år, som ”Laban" Arnesson har kartlagda och som 
bara väntar på att få besked i tränarefrågan för att bestämma sig att 
gå till Djurgården. En norsk tränare, som nämnts, tror jag ej blir 
något lyckligt inhopp i allsvenskan. Viktigare att få en sportchef 
som Bengt Persson, som har förankringar hos ett sportartikelföretag 
och jobb hos Fotbollsförbundet men som kan aspirera på heltidsjobb 
i DIF. Kandidater som Tord Grip, Benny Lennartsson och Bo Nilsson 
i Mjällby har redan tackat nej. Jag vill ej förorda något slags aktie
bolag mellan fotboll och ishockey i föreningen, vilket förts på tal.

Åke Barrling :

Åtskilliga problem olösta men efter mitt första år börjar jag 
nu få ett visst grepp om sektionsarbetet och varför mycket gått snett. 
De insatser Hans Troedsson gjort under ett hårt år är respektabla 
och kritiken att han ej släppt in alla ledamöter på brådskande 
jobb får ej läggas honom till last snarare tvärtom. 

Efter ytterligare diskussion kunde slås fast behovet av 
en starkare finans- och resursgrupp och att kritik kunde riktas mot 
att valberedningen inte långt tidigare aktiverat sig för att skapa 
en slagkraftigare sektionsstyrelse. Valb. skulle påföljande dag 
ges tillfälle sammanträda med ÖS för rapportgivning om dagsläget.

§ 142: Årsmöteslokal:

Meddelades att lokal förhyrts för årsmötet den 19/11 1979 
i form av Salénhuset Norrlandsgatan 15.

§ 143: Utmärkelser:

Efterlyste sekreteraren styrelsens egna förslag till ut
märkelser att fördelas vid årsmötet. Förelåg inga förslag.

§ 144: Nästa sammanträde:
Kallades till nästa ÖS-sammanträde påföljande dag, den 24/10, 

kl. 17.30 på Stadion.

Justeras: Vid protokollet:

(Gustaf Douglas) (Karl Liliequist)


